
Načo chodím do školy 

 

 Dnes sme sa stretli, aby si ozrejmili, pripomenuli, prečo ... načo vlastne chodíme do 

školy. 

 Žiaci 6-tych ročníkov sa celkom živo zapojili do rozhovoru s touto témou. Spolu sme  

sa zhodli v názore, že je škola stále  nenahraditeľnou súčasťou života a je spojená s viacerými 

etapami v živote človeka. Každému škola čosi dáva a okrem vzdelania  sú to v neposlednom 

rade priatelia, skúsenosti a nezabudnuteľné spomienky.  

Niektorí žiaci chodia do školy radi, iní sú nespokojní, ďalší nešťastní a unudení, pretože sa im 

nedarí. Prečo je to tak? Na vine nie sú len učitelia alebo schopnosti či inteligencia žiakov, ale 

aj to, ako sa dokáže žiak prispôsobiť podmienkam v škole, ako vie zvládnuť školské príkazy a 

pravidlá, ako vie tolerovať správanie spolužiakov a pedagógov, ako aj to, ako sa vie vyrovnať 

s novými náročnými situáciami a problémami.  

Tak ako väčšina dospelých pracuje a má svoje pracovisko, pre žiakov je prácou učenie, 

školská budova je ich pracoviskom a triedny kolektív pracovnou skupinou. Práve pomocou 

školy, učiteľov, spolužiakov a získaných poznatkov si každý môže odpovedať na otázky: Kto 

som a aký som? Aká je moja tvorivosť? Ako komunikujem s inými ľuďmi? Ako viem riešiť 

problémy a aké je moje postavenie v kolektíve? Samých seba, ale aj správanie ľudí okolo nás 

môžeme poznať na základe našej osobnosti. 
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